
PROTOKÓŁ NR  11/07 
 POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI, KULTURY I SPORTU 

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 
W DNIU 7 LISTOPADA 2007  ROKU 

( p o s i e d z e n i e  w y j a z d o w e  w  P a r k u  E t n o g r a f i c z n y m    
w  T o k a r n i ) 

Posiedzenie trwało w godzinach od 12.00 do 16.30  
Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji  Pan Józef śurek.  
W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji i goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności (załącznik nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Przewodniczący obrad  przedstawił porządek posiedzenia:  
1. Działalność statutowa Muzeum Wsi Kieleckiej.  

2. Realizacja Programu Samorządu Województwa Świętokrzyskiego 
wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieŜy w 2006 i 2007 roku. 

3. Wskazanie kandydatów na członków Rady Muzeum przy Muzeum Wsi 
Kieleckiej w Kielcach.  

4. Sprawy róŜne.  

Zapytał członków Komisji o uwagi do ww. porządku. W związku z 
odstąpieniem przez Zarząd Województwa od działań związanych ze zmianą 
składu Rady Muzeum przy Muzeum Wsi Kieleckiej, zaproponował zdjęcie pkt. 
3 z porządku obrad.   

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili, zaakceptowali wniosek 
Przewodniczącego i jednogłośnie zaaprobowali porządek obrad w poniŜszym 
brzmieniu: 

1.  Działalność statutowa Muzeum Wsi Kieleckiej.  

2. Realizacja Programu Samorządu Województwa Świętokrzyskiego 
wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieŜy w 2006 i 2007 roku. 

3. Sprawy róŜne.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Radni otrzymali materiały do pkt. 1 i 2 przy zaproszeniu na posiedzenie. 

Ad 1. 

Komisja, pod przewodnictwem dyrektora Muzeum Wsi Kieleckiej Janusza 
Karpi ńskiego, zwiedziła najciekawsze eksponaty Parku Etnograficznego w 
Tokarni, a następnie w Dworku z Suchedniowa odbyła obrady. 

 Dyrektor Muzeum Wsi Kieleckiej Janusz Karpiński dokonał wprowadzenia 
do Informacji o działalności Muzeum Wsi Kieleckiej w okresie 2005-III 
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kwartału 2007 r., stanowiącej zał. nr 3 do protokołu. Poinformował o pracach 
remontowo-budowlanych, sukcesach i poraŜkach w przedsięwzięciach 
inwestycyjnych oraz pozyskiwaniu środków finansowych i gospodarowaniu 
budŜetem. Za wspólny sukces Urzędu Marszałkowskiego, Starostwa 
Powiatowego i Muzeum uznał ustalenie stanu prawnego dla większości terenu w 
Tokarni, tj. 61,7 ha i zakończenie tego procesu decyzjami wojewody w lipcu 
2007 roku.  Omówił plany związane z zagospodarowaniem Muzeum 
Martyrologii Wsi w Michniowie, których realizacja uatrakcyjniłaby miejsce i 
zachęciłaby róŜne pokolenia turystów do zwiedzania.   

W  d y s k u s j i :  

Zastępca przewodniczącego Komisji Alfreda Zawierucha Rubak zapytała o 
zamiar przeniesienia chaty z Kakonina na teren parku etnograficznego.  

Dyrektor Muzeum Wsi Kieleckiej Janusz Karpiński poinformował, Ŝe 
obecnie trwają rozmowy z Wójtem Gminy Bieliny na temat współfinansowania 
utrzymania i atrakcyjnego -  pod względem turystycznym - zagospodarowania 
obiektu.  

Komisja wysoko oceniła działalność merytoryczną i inwestycyjną Muzeum Wsi 
Kieleckiej w omawianym okresie 2005 - 2007 r. Szczególnie wysoko Komisja 
ocenia bardzo dobre wyniki finansowe w realizacji budŜetu w latach 2005-2007 
oraz wypracowywane dochody własne. Uzyskany w 2006 roku po raz pierwszy 
dodatni wynik finansowy moŜliwy był dzięki wprowadzonej reŜimowej kontroli 
kosztów oraz róŜnorodnym działaniom w zakresie zwiększenia, uatrakcyjnienia 
i promocji ofert turystycznych, realizowanym zadaniom remontowym i 
modernizacyjnym, itp. Komisja podkreśliła duŜą zasługę obecnej dyrekcji  w 
osiągnięciu tak  dobrego wyniku finansowego. Komisja uznała za trafne 
zamierzenia inwestycyjne jednostki i zobowiązała się do wspierania starań 
dyrekcji w pozyskiwaniu środków.  
Przewodniczący obrad podziękował dyrektorowi Muzeum Januszowi 
Karpi ńskiemu za gościnne przyjęcie oraz profesjonalne zapoznanie Komisji z 
działalnością jednostki.  

Ad 2. 
Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Jacek Kowalczyk dokonał  wprowadzenia do Informacji dotyczącej realizacji 
Programu Samorządu Województwa Świętokrzyskiego wyrównywania szans 
edukacyjnych dzieci i młodzieŜy w 2006r. i w 2007 r., stanowiącej zał. nr 4 do 
protokołu. Podkreślił pozytywne znaczenie działań realizowanych w 
środowiskach dzieci i młodzieŜy z małych miasteczek i wsi, jednak wyraził 
obawę o kontynuację programu w następnym roku.  

Radna Agnieszka Szlęk  zapytała o przyczyny niskiego zaangaŜowania szkół w 
realizację Programu (tylko 4 placówki).  
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Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Jacek Kowalczyk wyjaśnił, Ŝe są to tylko wojewódzkie jednostki oświaty 
(spośród 6). 

Komisja przyjęła do aprobującej wiadomości Informację dotyczącą realizacji 
Programu Samorządu Województwa Świętokrzyskiego wyrównywania szans 
edukacyjnych dzieci i młodzieŜy w 2006r. i w 2007 r. 

Ad. 3. 
Spraw róŜnych nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie zostało zakończone. 

Protokół sporządziła Barbara Loch. 

 Przewodniczący obrad 

 

 

 Józef śurek 


